逢星期一、二、四及五於AEON及AEON STYLE[^] 以 淵澤 消費滿 HK\$500#,即時賞您HK\$50現金券及

HK\$20 KOMEDA'S Coffee 現金券。

Customers who make any purchase of **HK\$500** or above# with EPS in AEON and AEON STYLE[^] on every Monday, Tuesday, Thursday & Friday are entitled to a HK\$50 Coupon and HK\$20 KOMEDA'S Coffee Coupon.





現金券換領日期:

現金券使用日期:

2025年8月8日至8月29日 (逢星期一、二、四及五)

2025年8月8日至9月7日

現金券使用詳情:

於AEON以EPS易辦事購物滿**HK\$80#**,即可使用此**\$50**現金券1張。 每張發票最多可使用1張。



Coupon Redemption Period:

8th to 29th Aug, 2025 (on every Monday, Tuesday, Thursday & Friday)

Coupon Usage Period:

8th Aug to 7th Sep, 2025

Coupon Usage Method:

Customers who make any purchase of **HK\$80** or above# with EPS can use a \$50 Coupon. Maximum 1pc of the \$50 Coupon can be used for each transaction.

#以AEON收銀機印即日折實單一發票計算

- ^只適用於康怡、黃埔、荃灣、油塘、屯門、荔枝角、九龍灣、大窩口、九龍城及將軍澳店。
- ▲於KOMEDA'S Coffee堂食/外賣,以EPS易辦事消費折實滿HK\$100即可使用。
- *現金券須受有關條款及細則約束,詳情請向店內職員查詢。
- 如有任何爭議,永旺(香港)百貨有限公司保留最終之決定權。

#Single transaction and net amount receipt issued by AEON cash registers

- ^Only applicable to Komhill, Whampoa, Tsuen Wan, Yau Tong, Tuen Mun, Lai Chi Kok Kowloon Bay, Tai Wo Hau, Kowloon City and Tseung Kwan O Store.

 Coupon can be used upon spending of \$100 and settled the payment by EPS

*Terms and conditions apply. For details, please contact our staff.

*AEON Stores (Hong Kong) Co., Limited reserves the right of making final decision







EPS X ÆON Ræ# EPS X ÆON Ræ# EPS X ÆON Ræ# EPS X ÆON Ræ# EPS X ÆON EP

逢星期一、二、四及五於AEON STYLE旺角、啟德及AEON SUPERMARKET尖沙咀店以 消費滿 HK\$399#,即時賞您HK\$30現金券及HK\$20 KOMEDA'S Coffee 現金券。

Customers who make any purchase of **HK\$399** or above# with EPS in AEON STYLE Mong Kok, Kai Tak and AEON SUPERMARKET Tsim Sha Tsui Store on every Monday, Tuesday, Thursday & Friday are entitled to a **HK\$30 Coupon** and **HK\$20 KOMEDA'S Coffee Coupon**.





現金券換領日期:

現金券使用日期:

2025年8月8日至8月29日 2025年8月 (逢星期一、二、四及五)

2025年8月8日至9月7日

現金券使用詳情:

於AEON以EPS易辦事購物滿**HK\$50**#,即可使用此**\$30**現金券1張。 每張發票最多可使用1張。



Coupon Redemption Period:

8th to 29th Aug, 2025 (on every Monday, Tuesday, Thursday & Friday)

Coupon Usage Period:

8th Aug to 7th Sep, 2025

Coupon Usage Method:

Customers who make any purchase of **HK\$50** or above* with EPS can use a **\$30** Coupon. Maximum 1pc of the **\$30** Coupon can be used for each transaction.

#以AEON收銀機印即日折實單一發票計算

- ▲於KOMEDA'S Coffee堂食/外賣,以EPS易辦事消費折實滿HK\$100即可使用。
- *現金券須受有關條款及細則約束,詳情請向店內職員查詢。
- *如有任何爭議,永旺(香港)百貨有限公司保留最終之決定權。
- #Single transaction and net amount receipt issued by AEON cash registers.
- *Coupon can be used upon spending of \$100 and settled the payment by EPS.
- *Terms and conditions apply. For details, please contact our staff.
- *AEON Stores (Hong Kong) Co., Limited reserves the right of making final decision.





/EON STYLE AEON SUPERMARKET 旺角 散徳 尖沙咀店 分2593 7388 分3860 9088 分2673 6108

